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W sierpniu, przygotowując wrześniowy numer Wiadomości, spotkałem się z panem Bolesławem
Barą, nowopowołanym dyrektorem Centrum Kultury, Sportu i Promocji. W rozmowie
poruszyliśmy zarówno dotychczasowy dorobek pana Bary, jak i Jego wizję działania Centrum.
Umówiliśmy się, że prześlę mailem kilka pytań dotyczących spraw poruszanych w rozmowie, a
pan dyrektor odeśle mi odpowiedzi. Niestety, nie doczekałem się odpowiedzi i we wrześniowym
numerze wywiad nie ukazał się. W pierwszych dniach  września spotkałem się więc ponownie z
panem dyrektorem. Przeprosił mnie, wytłumaczył, że był zapracowany i nie zdążył z
przesłaniem odpowiedzi. Umówiliśmy się że forma pytań i odpowiedzi drogą elektroniczną
będzie najbardziej odpowiadająca obu stronom i ponownie prześlę nieco zmienione pytania,
obejmujące już pierwszy miesiąc działalności CKSiP. Minął miesiąc i ... odpowiedzi, mimo
kilkukrotnych przypomnień poprzez SMS nie nadeszły. No cóż, dziwić może takie potraktowanie
lokalnej gazety przez osobę kierującą Centrum Kultury i - jak by nie było - Promocji. Ale nie
rezygnuję. Może w październiku uda nam się przedstawić w Wiadomościach Rabczańskich
nowego gazdę od kultury, sportu i promocji.

  

15 września obradowała Rada Miejska i było to chyba jedno z wzbudzających najwięcej emocji
posiedzenie. A dominującym problemem tego posiedzenia było zamieszanie wokół Przedszkola
nr 2. Padły oskarżenia o kłamstwa,  korupcję, łamanie prawa, a także zapowiedzi o złożeniu
doniesienia na policję w sprawie korupcji i podjęcie kroków prawnych w związku z
pomówieniami.
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